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Abstract (en)
In dispensing devices for beverages, in particular of small volume, there is the problem of obtaining an output pressure which is independent of
the supply of the compressed gas and also of the gas or carbon dioxide content of the beverage, and of obtaining simple handling and reliable
functioning. To solve this, a housing (1) comprising a beverage container (2) arranged therein and designed so as to be flexible and compressible,
and a pressure device (4) are provided, the latter possessing a pressure weight (5) removably inserted into the interior of the housing and arranged
so as to be movable relative to it in the vertical direction. The beverage container (2) is preferably designed, with a dimensionally stable supporting
container (6) accommodating it, as a constructional unit which is exchangeably inserted into the housing (1). A constant output pressure over the
entire emptying process results, and any undesired contact of the beverage with gases or the surrounding air is avoided. <IMAGE>

Abstract (de)
Bei Ausgabevorrichtungen für Getränke, insbesondere kleineren Volumens, besteht das Problem, einen von der Zufuhr eines Druckgases wie
auch von einem Gas- bzw. Kohlensäuregehalt des Getränkes unabhängigen Ausbringdruck sowie eine einfache Handhabung und sichere
Funktion zu erzielen. Zur Lösung wird ein Gehäuse (1) mit einem darin angeordneten, weichflexibel und zusammendrückbar ausgebildeten
Getränkebehälter (2) sowie eine Druckvorrichtung (4) vorgesehen, die ein in den Innenraum des Gehäuses entfernbar eingesetztes und bezüglich
dessen in Vertikalrichtung beweglich angeordnetes Druckgewicht (5) aufweist. Vorzugsweise wird der Getränkebehälter (2) mit einem ihn
aufnehmenden, formsteifen Tragbehälter (6) als in das Gehäuse (1) auswechselbar eingesetzte Baueinheit ausgebildet. Es ergibt sich ein über den
gesamten entleerungsvorgang gleichbleibender Ausbringdruck, und es wird jeglicher unerwünschter Kontakt des Getränkes mit Gasen oder der
Umgebungsluft vermieden.
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